



CDCS

Certificate in Digital Construction and Supervision Technologies for Front-line Supervisors

前線管理人員數碼建築技術及工程監督證書

The programme aims to equip in-service foreman with the latest knowledge and skills of digital construction, and subsequently apply them in their daily operation and supervision works, thereby promoting the overall development, quality and efficiency of the construction industry.

此課程旨為現職管工提供培訓,讓他們掌握最新的數碼建築知識和技術,並能應用於日常的工程運作和監督工作,從而推動建造業行業的整體發展和提高質量和績效。

The course content includes Integrated Digital Delivery; Building Information Modelling technology; Digitization of Works Supervision System; Digital Engineering and Transformation.

課程內容包括:綜合數碼交付;建築信息模擬技術;工程監督系統數碼化;數碼工程及轉型。

Lecturer	Professionals
講師	專業人士
Medium of	Cantonese
Instruction	廣東話
授課語言	
Study Mode	Part-time evening
課程制式	夜間部份時間制:19:00-22:00
Duration	15 hours
授課期	15小時
Venue	HKIC, Kowloon Bay Campus, 44 Tai Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon
上課地點	九龍 九龍灣大業街 44 號 香港建造學院 九龍灣院校
Admission	Applicant must be (i) a serving foreman, project co-ordinator or above ranking, (ii) with at least 3 years
Requirements	working experience in construction related industry and (iii) have basic knowledge in digital technology.
入學條件	申請人必須為(i)現職管工、工程聯絡員或以上職級,(ii)具有至少三年建造業工作經驗及(iii)對數碼科技有基
	本認識。
Award of	Attended 4 sessions or above
Certificate	出席課程 4 堂或以上
證書頒發	
Course Fee	\$1870
課程費用	
Enquiry	21009000 / 21009892
查詢課程	
Recognition	The course is recognized by the Hong Kong Institute of Construction Managers (HKICM) fulfilling the
資格承認	requirements of Continuing Professional Development (CPD).
	香港營造師學會已確認此課程能符合其延續專業進修的要求。
Application Method	Please apply online on SPDC portal
報名方法	請透過建造專業進修院校的網上報名系統報名
	I Company of the Comp